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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali,  17. travnja 2023. 

 

 

ZAPISNIK 

Sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

Sjednica je počela s radom u 9:00 sati. 

 

Utvrđuje se da su sjednici nazočni vijećnici: 

Ivana Kirinić Frka, Zvonimir Škvorčević, Nikola Milić,  Sebastijan Raljević, Danica Zorić, Ante-Toni Ramov, 

Šanto Basioli i Dražen Mirković 

 

Odsutan: Paško Bonja 

 

Predsjednica predlaže dnevni red po pozivu: 

 
1. Aktualni sat 
2. Sastanak Skupštine društva Mulić d.o.o. s direktorom Ivom Juranovom 
3. Sastanak Skupštine društva KD Dugi otok i Zverinac d.o.o. s direktoricom   Josipom Martinić 
4. Odluka o imenovanju ravnatelja Hrvatske knjižnice i čitaonice Sali 
5. Odluka o ID Odluke o proglašenju FKK plaže Božava 
6. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sali za 2022. 
7. Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih 

vijećnika izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Sali za 2023. 

godinu   

Dnevni red prihvaćen je jednoglasno sa 8 glasova za svih prisutnih vijećnika. 

 

Ad.1. 

Predsjednica Ivana Kirinić Frka i načelnik Zoran Morović predlažu da se pod aktualnim satom ne 

postavljaju pitanja vezana za društva Mulić i Komunalno društvo Dugi otok i Zverinac, budući su dvije 

iduće točke predviđene za sastanak odnosno upoznavanje sa novim direktorima pa se može direktno 

njih pitati. Prijedlog je prihvaćen. 

 

Sebastijan Raljević: Prostor benzinjere? 

 

Predsjednica: Na prošloj sjednici spominjali su se prostori koje bi se moglo iznajmiti, putem natječaja. 

Jedan od njih je i prostor benzinjere.  

Postavlja pitanje stanja objekta. Vijećnik Sebastijan Raljević odgovara da je pregledao i da objekt 

zahtjeva sanaciju.  

 

Unutra su odložene bove od Mulića i još neke stvari. Iznosi se prijedlog da bi se bove mogle prodati 

pošto ih Mulić više ne treba, pa novac uložiti u uređenje.  
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Zaključeno je da se prostor da na natječaj za ribarsko skladište. 

 

U raspravi se spomenulo potreba za prostorom za odlaganje stvari od udruga, šankovi, roštilj, baneri i 

slično pa se kao jedan od prijedloga spomenuo i prostor kuće „Petricioli“ i to prostor koji je općinski.  

 

Vezano uz taj objekt načelnik daje informaciju vijećnicima o sadašnjem statusu zgrade. Općina je u 

sporu sa Petriciolovima, u tijeku izmjere se Općina uknjižila na pola svega, ali on ima presudu koja ide 

u njegovu korist ali mi to sporimo jer je nelogična.  

 

Dražen Mirković: Saljske užance? 

Predsjednica odgovara kakao se nitko nije javio na natječaj, pa se održao krizni sastanak, Općina, MO 

Sali, Tovareća mužika, TZ Općine Sali, pa se zaključilo da se ide dalje sa aktivnostima, da se ponudi 

ugostiteljima šankove i to iz svih mjesta, pa se nadamo da će se ipak netko naći i da će se Saljske 

užance održati. Uvjeti nisu visoki. 

 

Danica Zorić: 

Da li novorođenačke potpore primaju oni koji su odselili. 

 

Načelnik: Ne primaju.  

 

Šanto Basioli: Nekoliko osoba se žalilo na promet i tražilo da se postave ležeći policajci. Konkretno 

obitelj Frka na Bočcu u Salima. Također na istom dijelu ima maslina koje zaklanjaju preglednost ceste. 

 

Načelnik odgovara da bi Mjesni odbor trebao napisati gdje predlažu da se stave ležeći policajci i onda 

se odradi procedura sa MUP-om. Na državnoj cesti se ne smije postavljati ležeće policajce, 

eventualno se može staviti zujajuće trake.  

Danica Zorić kaže kako će predložiti da se i u Božavi postave ležeći policajci. 

 

Ante-Toni Ramov:  - Na Zaglavu je Konektor kopao cestu radi priključka struje, da li je postavljen 

kabel za javnu rasvjetu? 

Načelnik odgovara da nije jer se radi o državnoj cesti. 

- Radovi na novoj cesti u Salima? 

Načelnik kaže kako nije upoznat, to je državna cesta pa nisu dužni pitati Općinu a pretpostavlja da se 

radi o sanaciji nekog oštećenja. 

- Pristanište u Zaglavu? 

Načelnik: Uskoro će se označiti parkirna mjesta. 

- uređenje kontejnera, predlažemo da mjesni odbor sanira i da općini pošalje račun. Načelnik 

odgovara da je to pitanje za direktora Mulića, a što se tiče prijedloga trebali bi napraviti neki 

financijski plan koliko bi to koštalo. 

 

 

Danica Zorić:  

-  Što je sa dječjim igralištem u Božavi, za što je dobiveno odobrenje sredstava. 

 

Načelnik: Za sada ništa. Svi natječaji na nivou države su poništeni radi proceduralne greške prilikom 

glasovanja i sad se ponavlja natječaj. 
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- Što je sa zgradom vrtića u Božavi, da li je legalizirana? 

Pročelnik odgovara da se treba u Zadru održati sjednica na kojoj će biti određena granica pomorskog 

dobra, do tad se ne može ništa jer se zgrada sad nalazi na pomorskom dobru. 

 

- Što je sa novim grobljem u Božavi? 

Pročelnik daje informaciju da je donesena odluka o jednoj čestici, a za druge mora sklopiti ugovore sa 

vlasnicima zemljišta a za to treba procjena vještaka, mora proći određenu proceduru. 

 

 

Šanto Basioli:  

Stanica za autobus u Salima i uređenje novog parkinga. 

Načelnik kaže da će se parking uskoro urediti. I čekaonicu očekujemo postaviti do sezone. 

 

 

Danica Zorić: Kad će se označiti stanica za autobus u Božavi? 

Načelnik odgovara da će se to kad se nastavi označavanje. 

 

Predsjednica predlaže da se traži da se na autobusnim stanicama postavi vozni red, na što vijećnici 

kažu da to već postoji. 

 

Šatno Basioli predlaže da se traži da autobus krene 10 minuta kasnije jer se turisti ne snađu odmah 

kad se iskrcaju na otok, na što je komentirano da to ne bi trebao biti problem ali da bi i turisti trebali 

biti više informirani budući im je sve dostupno na internetu. 

 

Načelnik: 

Liburnija Zadar došla je u probleme zbog smanjenih prihoda pa traži financijsku pomoć od svih 

osnivača u iznosu od 90.000,00 kuna, za nove autobuse. Grad Zadar izdvaja 2.000.000,00 kuna, a 

općine po 90.000,00 kuna. 

Predlaže se da ako druge općine budu platile onda da i mi. Vijećnici prihvaćaju prijedlog. 

 

Dražen Mirković: Kako stoje poslovi na novom lukobranu u Salima? 

Načelnik odgovara da radovi kasne ali se nada da će izaći iz mora do 7. mjeseca. Onda bi bio puno 

lakši režim ulaska u porat pa se razmišlja da se dozvoli uplovljavanje i nešto većim brodovima. 

 

Šanto Basioli:  

Prijedlog je od predsjednika mjesnih odbora da se održi jedna sjednica sa predsjednicima mjesnih 

odbora i samo o njihovim temama. Podržano. 

Načelnik kaže da bi bilo dobro da prije sastanka pošalju teme o kojima žele raspravljati da se možemo 

pripremiti za vijeće koje bi održali na jesen. Tako ćemo napisati mjesnim odborima. 

 

 

Ad.2. 

 

Novi direktor Mulića d.o.o. Sali, Ivo Juranov, došao je na sjednicu i predstavio se vijećnicima. Iznosi 

informaciju u kakvom je stanju zatekao firmu, a to je jako lošem, tako da praktički sve poslove treba 

pokrenuti od početka.  

Zaštita na radu za radnike, oba dva kamiona za smeće su u lošem stanju pa su stalno na popravku, 

nemamo pripremu za razvrstavanje otpada na čemu mora najprije raditi. Vrijeme brzo teče a puno je 

problema pa će trebati dosta vremena da firma krene raditi kako treba, po mom mišljenju. 
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Najviše zadataka koje nas očekuju je razvrstavanje otpada. Mi smo po zakonu do 2020. godine trebali 

razvrstavati do 50% otpada, a mi smo prošle godine razvrstali 2%. Obvezali smo se za to i kad smo od 

Fonda dobili kante. Bojim se da na kraju ne budemo trebali vratiti novce. 

Najveći problem su centri za zbrinjavanje otpada koji kad budu otvoreni će jako puno koštati pa će 

morati će porasti i cijena odvoza otpada za domaćinstva. Jedino što nam može smanjiti cijenu 

zbrinjavanja je razvrstavanje otpada. Plan je kad se uredi reciklažno dvorište na otoku da se razvrsta 

koristan otpad na način da se može i prodati. 

 

Na pitanje vijećnika koliko bi trebalo uložiti da bi se došlo do urednog zbrinjavanje otpada direktor 

odgovara da nema točan iznos ali svakako se radi o velikim sredstvima jer treba nabaviti strojeve i 

opremu pa i ljude  te urediti prostor za odlaganje do odvoza na kopno. 

 

Na pitanje da li je uopće isplativo to raditi na našu količinu otpada, direktor odgovara kako bi za to 

trebalo napraviti studiju, ali će se nastojati što više financirati od pomoći. Dugoročno će se svakako 

isplatiti. 

 

Vijećnik Sebastijan Raljević pita kakav je raspored ljudstva za naplatu priveza po mjestima i kad 

počinje naplata. Koje su dužnosti prema Županijskoj lučkoj upravi. 

 

Direktor kaže kako nije zadovoljan sa stanjem u firmi što se tiče naplate vezova. Naplaćivali su se, 

osim u Salima, jako neuredno i kratko i misli da su novci izgubljeni. 

 

Za razliku od lani plan je da pošto imamo problem sa radnom snagom da probamo zaposliti 

umirovljenike na pola radnog vremena, nađen je radnik iz Luke i do dolaska studenata pokrivati će 

Luku, Žman i Zaglav a u špici će raditi dvoje. U Božavi će biti isti slučaj a u sezoni će raditi radnik od 

lani. Ove godine je i Sali počelo ranije raditi. Na kraju sezone ćemo vidjeti da li je ovo dobro rješenje i 

što bi trebalo popraviti za drugu godinu.  

 

Na pitanje predsjednice koliko ima zaposlenika odgovara da ima stalno zaposlenih 12 ali planira još 

zapošljavati. 

 

Direktor još iznosi kako planira za početak organizirati prikupljanje i razdvajanje otpada. 

Iznosi kako vozila nisu servisirana kako treba i smatra da se nekvalitetno i neodgovorno vodilo brigu o 

vozilima a nitko za to nije odgovarao i sad imamo problem. To su stvari koje se ne bi smjele događati. 

 

Stavljanje firme u red, popravci vozila, opremanje ljudi, nabavka novih vozila, i drugo potrebno sve 

puno košta a firma je na nuli pa će biti bar u početku potrebna i pomoć Općine. 

 

Što se tiče vozila uvesti će red ponašanja za vozače, tražiti će pisani izvještaj vozača o tjednoj kontroli 

osnovnih stvari na vozilu, a raditi će i periodičnu kontrolu kod servisera, planira voditi brigu o vozilima 

na način da se što više izbjegne kvarenje vozila. 

 

Predsjednica postavlja pitanje reciklažnog dvorišta na što direktor iznosi na koji način planira za 

početak urediti. Nabaviti će press kontejnere kako bi se moglo odvojiti koristan otpad i prešati da se 

smanji broj putovanja na kopno. 

Na pitanje vijećnika da li se zna kad bi moglo krenuti odvojeno prikupljanje otpada po domaćinstvima 

direktor odgovara da ima puno stvari u tom procesu od kojih je prva popravak kamiona bez čega ne 

možemo ništa, a onda mora vidjeti da li će profunkcionirati dva električna vozila koja su nabavljena u 

tu svrhu a ispalo je da ne zadovoljavaju uvjete, ako se njih ne dovede u stanje da se mogu koristiti u 
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te svrhe moramo improvizirati, također moramo nabaviti press kontejnere u koje ćemo odlagati 

odvojeni otpad, također trebamo reciklažno dvorište zatvoreno da nam ne kradu.  Ima puno posla pa 

konkretan početak ne mogu odrediti ali predano radimo na tome. 

Direktor kaže kako će se truditi da firmu dovede u red i u konačnici da bude profitabilna i stabilna 

firma sa ispravnim načinom poslovanja. 

Već se moralo dosta napraviti ali firma je tu gdje je i sad se moramo uhvatiti u koštac sa problemom 

jer što dulje vrijeme ide smo u sve većim problemima. Da imamo sredstava bilo bi brzo riješeno ali 

kako sad firma stoji to je nemoguće bez zajedničkih napora i sredstava iz raznih fondova.  

A morati će se i povećati cijena odvoza otpada. Treba napraviti procjenu. Mi moramo sad napraviti 

dobru strategiju da ne bi za par godina bilo problema pa da se mora cijena višestruko podignuti. 

 

(Vijećnik Sebastijan Raljević iz opravdanih razloga odlazi sa sjednice. Ostaje 7 prisutnih vijećnika.) 

 

Načelnik kaže da je bitno da krenemo sa razdvajanjem pa da korisnicima lakše predočimo što plaćaju.  

 

Predsjednica kaže što se tiče povećanja cijene odvoza otpada misli da je neminovno, ali da ne bi bilo 

zgroženih ljudi odnosno da bi se manje bunili potrebna je edukacija. Predlaže da se uz račun ili možda 

i prije dostavi ljudima letke na kojima će biti sve obrazloženo. 

 

Direktor kaže kako će za početak početi odvojeno prikupljati otpad od manjih mjesta pa da vidi kako 

to funkcionira. 

 

Za cijenu odvoza smeća potrebna je suglasnost Općinskog vijeća, ali za ostale usluge cijene utvrđuje  

Nadzorni odbor pa će predložiti podizanje tih cijena, a što se tiče podizanja cijena za odvoz smeća je 

složeniji proces, postoji procedura u koju trebamo krenuti što prije. Podizanje cijena je neophodno 

jer je ovako stanje neodrživo. 

 

Direktor još iznosi kako planira organizirati prikupljanje i odvoz otpada uz zapošljavanje vozača u 

Zadru. 

Završava sa apelom na vijećnike za pomoć u rješavanju problema. 

 

Nema više postavljenih pitanja od strane vijećnika pa se predsjednica zahvaljuje direktoru i zaključuje 

ovu točku dnevnog reda. 

 

 

Ad.3. 

 

Na sjednicu je došla nova direktorica Komunalnog društva Dugi otok i Zverinac d.o.o., Josipa Martinić, 

kako bi se predstavila i upoznala sa vijećnicima. 

Kaže kako je zadovoljna sa prijemom u firmi, svi su joj izašli u susret a budući je nova u ovom poslu 

svaka pomoć joj je dobrodošla. 

Iznosi koje su momentalno poteškoće u firmi, kvarovi na cijevima i kako to rješava, svaki dan se nešto 

događa ali se uspijeva pokriti. 

 

Na pitanje predsjednice koliko Komunalno društvo ima momentalno zaposlenih odgovara da ima 9 

stalno zaposlenih a od 1. lipnja zapošljava još jednog vozača. Na pitanje statusa bivšeg direktora 

Stjepana Ligutića odgovara kako bi on ostao još određeno vrijeme, predlaže kao tehnički savjetnik i 

na terenu, a može se prijaviti na pola radnog vremena. 
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Načelnik kaže da je njemu rekao da bi ostao još ali maksimalno 3 mjeseca, a u tom vremenu da 

iskoristi godišnji odmor. 

 

Na pitanje kad on ode dali će biti manjak radnika, direktorica odgovara da bi joj u ovom momentu 

trebala osoba za popisivanje potreba za vodom, a što se tiče tehničkih stvari bivši direktor ju je 

uputio. Mislim da bi bilo dobro da imamo terenskih radnika i aparata kojima bi mogli sami vršiti 

popravke. 

 

Načelnik kaže kako bi sve bilo dobro imati ali se mora onoliko koliko je financijski moguće. On je pitao 

bivšeg direktora za rad na terenu ali nije pokazao zanimanje za to. 

 

Predlaže da se uputi iznajmljivače da dadu obavijesti turistima o štednji vode, kao iznajmljivač zna da 

gosti to shvate kad im se dobro objasni. Može se napraviti letak koji onda terenci mogu dijeliti 

iznajmljivačima. 

 

Načelnik napominje direktorici da obaveže radnike da uz isporuku vode obavezno dadu otpremnicu 

ljudima da ne bi dolazilo do nesporazuma kao što je znao biti slučaj ranije. 

Prijedlog vijećnika je da bi bilo dobro da se odmah dade i račun. 

 

Vijećnik Dražem Mirković pita da li postoje dužnici za vodu, konkretno hostel u Velom Ratu. 

Direktorica odgovara da ima popis dužnika ali za hostel u Velom Ratu nema otvoreno potraživanje.  

 

Vijećnik Dražen Mirković kaže da je očitao na mjerilu kod hostela i uzeto je 629 m3 vode. To bi trebalo 

naplatiti. 

 

Direktorica kaže kako je jedna dobra vijest da kreće odvodnja Božava, odobrena su sredstva samo 

treba ići potpisati ugovor o financiranju. 

 

Na pitanje načelnika što je sa promjenom u trgovačkom sudu direktorica odgovara da odluka o 

imenovanju treba biti provedena ali do tad je još ovlašten Stjepan Ligutić za potpis. 

 

Vijećnik Dražem Mirković ponovno napominje naplatu od hostela u Velom Ratu, traži od direktorice 

da provjeri da li je nešto plaćeno pa da do kraja tjedna preko načelnika javi stanje. Radi se o znatnoj 

količini i to po komercijalnoj cijeni što je značajan iznos za firmu zbog toga se ne smije odgađati 

naplatu. 

 

Na pitanje predsjednice o stanju financija direktorica odgovara da je momentalno veća investicija 

popravak na vodovodu, a predstoji i desalinizator, promjena membrana a za sad nema za to 

sredstava. Ali za sad je firma u plusu. 

 

Nema više pitanja za direktoricu pa predsjednica zaključuje točku dnevnog reda. 

 

 

Ad.4. 

 

Na natječaj za ravnatelja knjižnice pristigla je jedna molba, sadašnjeg ravnatelja Ante Mihića. Vijećnici 

su vrlo zadovoljni sa njegovim dosadašnjim radom pa se predlaže imenovati ga za ravnatelja.  

Odluka o imenovanju Ante Mihića za ravnatelja Hrvatske knjižnice i čitaonice Sali donesena je 

jednoglasno sa 8 glasova za svih prisutnih vijećnika. 
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Ad. 5. 

 

U Odluci o proglašenju FKK plaže Zapolje u Božavi naveden je pogrešan broj čestice pa se predlaže 

izmjena u tom dijelu. 

 

Odluka i izmjeni i dopuni Odluke o proglašenju službene FKK plaže Zapolje donesena je jednoglasno 

sa 8 glasova za svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.6. 

Načelnik obrazlaže Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Sali za 2022. godinu. Izvršenje je 

dobro, u plusu smo pa je smanjen ukupan minus iz prošlih godina koji je sad minimalan. Trenutno na 

računu imamo 124.000,00 EUR. Kad platimo sanaciju deponija biti ćemo na nuli, ali očekujemo 

sredstva Fonda. Dospjelih obveza nemamo. 

Imamo nenaplaćenih potraživanja, nešto se smanjilo ali nisam zadovoljan pa će morati krenuti ovrhe. 

Javljamo se na sve natječaje na koje možemo. Po stavkama je vidljivo gdje se trošilo, a i u priloženom 

obrazloženju. 

Pozivaju se vijećnici na raspravu i postavljanje pitanja. 

Nema pitanja pa se predlaže glasovanje o izvršenju proračuna. 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sali za 2022. godinu usvojen je sa 5 glasova za i 2 

suzdržana od 7 prisutnih vijećnika. 

 

 

Ad.7. 

 

Prema zakonskoj odredbi o financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika predlaže se 

donošenje odluke kao i svake godine, sa istima iznosima. 

 

Nema prijavljenih na raspravu. 

 

Odluka o raspoređivanju sredstva za financiranje aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 

izabranih sa liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Sali za 2023. godinu donesena 

je jednoglasno sa 7 glasova za svih prisutnih vijećnika. 

 

 

Sjednica je završila s radom u 11:57 sati. 

 

 

 

 

 

  Zapisničar       Predsjednica Općinskog vijeća 

Irena Petešić                  Ivana Kirinić Frka 


